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شماره پرسش: ۳۳۲۷۳

تاریخ ارسال پرسش: ۰۳:۳۵:۴۷ ۱۴۰۱/۵/۲۴

متن پرسش

با سلام: آیا فال گرفتن با حافظ صحیح هست و می تواند می تواند مبنای عمل قرار گیرد؟ با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به هر چیزی میتوان تفأل زد. از رسول خدا «صلواتااللهعلیهوآله» داریم که

فرمودهاند: «تفالوا بالخیر تجدوه» همواره فال نیک بزنید تا آن را بیابید.» . موفق باشید


